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19 Nisan 2024 tarihinde gerçekleştirilen 2023 yılı Olağan Genel Kurul Toplantısı’nda toplantıya fiziken 
katılan yatırımcılarımızdan Aydın Yağcı’nın 10 adet sorusu ile toplantıya elektronik ortamda katılan 
yatırımcılarımızdan Mustafa Can Kaya’nın 1 adet sorusuna ilişkin cevaplarımız aşağıda yer almaktadır.  

 
1. 2024 yılı için USD bazlı şirketimizin ciro büyüme hedeflerini öğrenebilir miyim? 
 
Sermaye Piyasası Kurulu düzenlemeleri gereği geleceğe yönelik değerlendirmeleri, bu konuda Yönetim 
Kurulu kararı alınması koşulu ile Kamuyu Aydınlatma Platformu (“KAP”) üzerinden yatırımcılarla 
paylaşılabilmektedir. 2024 yılına ait global ekonomik koşullar ve sektörde oluşan belirsizlikler nedeniyle 
2024 yılına ait büyüme beklentilerine ilişkin olarak Şirketimizce bir Yönetim Kurulu Kararı alınmamış ve 
geleceğe yönelik değerlendirmeler kamuoyu ile paylaşılmamıştır. 2024 yılına ilişkin beklentilerimizin 
açıklanmasına yönelik karar alınması durumunda KAP üzerinden yatırımcılarımız bilgilendirilecektir. 
 

2. 26/8/2022 tarihinde açıklanan ve 2024 yılının ilk çeyreği itibariyle devreye alınması 
planlanan 7 milyon dolarlık “Tekkord” yatırımı ve 5 milyon dolarlık “Kratos PP” üretim hatları 
için başlaması duyurulan sürenin üzerinden 20 gün kadar geçmesine rağmen henüz bir 
açıklama yapılmamıştır. Acaba bu yatırımlar devreye alındı mı ve ciroya yüzdesel katkısı 
hakkında öngörünüz nedir? 

 
6 Şubat 2023 Kahramanmaraş merkezli yaşanan depremlerden sonra daralma sürecine giren inşaat 
sektörü 2023 yılının ikinci yarısından itibaren toparlanma sürecine girmiştir. Lastik güçlendirme 
segmentinde ise 2022 yılının ikinci yarısında başlayan daralma, 2023 yılında da devam etmiştir ve 2022 
yılına göre Çin hariç global pazar %9’a varan daralma yaşamıştır. Sektörlerde yaşanan bu gelişmeler 
çerçevesinde hatların devreye alınma tarihleri, kapasite kullanım oranları açısından önem arz etmektedir. 
Kordsa olarak hatların devreye alınmasını sadece mekanik olarak değil sektör-pazar gelişmeleri 
çerçevesinde değendirmekteyiz. Mekanik olarak üretim hatlarının 2024 yılı illk yarısında devreye alınması 
planlanmaktadır ancak sektördeki talebe bağlı olarak hatların devreye alınabilmesi sabit maliyet 
yönetiminde esneklik sağlanabilmesi açısından ertelenebilmektedir. 
 
Yatırımların ciroya katkısı, geleceğe yönelik beklentilerimizi içerdiği için Yönetim Kurulu kararı alınması 
koşuluyla KAP üzerinden yatırımcılarımızla paylaşılabilecektir. Yoğun bir rekabet ortamı olan lastik 
güçlendirme pazarında hem kapasite hem de ciro beklentilerimizi paylaştığımız takdirde fiyat seviyemiz 
rakiplerimiz tarafından bilinir hale gelmektedir, dolayısıyla kapasite bilgisinin haricinde ciro 
bilgisinin/beklentimizin ticari nedenler ile  kamuoyu ile paylaşılmaması tercih edilmektedir. 
  

3. 29/8/2022 tarihinde açıklanan ve 20 milyon dolarlık “Kord bezi terbiye” kapasite artışı ve 
yatırımı için 2024 yılında devreye alınması beklendiği açıklanmıştı, bu yatırım acaba ne 
aşamada ve ciroya yüzdesel katkıyı öngörünüz nedir? 

 
Yukarıdaki soruya verilen cevapta da belirtildiği üzere lastik güçlendirme segmentinde ise 2022 yılının ikinci 
yarısında başlayan daralma, 2023 yılında da devam etmiştir ve 2022 yılına göre Çin hariç global pazar %9’a 
varan daralma yaşamıştır. Sektörlerde yaşanan bu gelişmeler çerçevesinde hatların devreye alınma 
tarihleri, kapasite kullanım oranları açısından önem arz etmektedir. Kordsa olarak hatların devreye 
alınmasını sadece mekanik olarak değil sektör-pazar gelişmeleri çerçevesinde değendirmekteyiz. 
Sektördeki talebe bağlı olarak hatların devreye alınabilmesi sabit maliyet yönetiminde esneklik 
sağlanabilmesi açısından ertelenebilmektedir. Yatırımın mekanik olarak kurulma süreci de devam 
etmektedir. Pazardaki talep durumuna göre yatırımın önümüzdeki dönemde devreye alınması 
planlanmaktadır.   
 
Yatırımların ciroya katkısı, geleceğe yönelik beklentilerimizi içerdiği için Yönetim Kurulu kararı alınması 
koşuluyla KAP üzerinden yatırımcılarımızla paylaşılabilecektir. Yoğun bir rekabet ortamı olan lastik 
güçlendirme pazarında hem kapasite hem de ciro beklentilerimizi paylaştığımız takdirde fiyat seviyemiz 
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rakiplerimiz tarafından bilinir hale gelmektedir, dolayısıyla kapasite bilgisinin haricinde ciro 
bilgisinin/beklentimizin ticari nedenler ile  kamuoyu ile paylaşılmaması tercih edilmektedir. 
 

4. Kordsa piyasa değerleri dolar bazında Mayıs 1998/Ocak 2000/Şubat 2006 yıllarında gördüğü 
yüksek değerler civarındadır. Kordsa A.Ş. ana ortaklık öz sermaye değerleri ile ilgili 
dönemlerde 1998/6 dönemi 47 milyon $, 1999/12 dönemi 88 milyon $, 2005/12 dönemi 415 
milyon $ ve 2023/12 son bilançoda 437 milyon $ tutarındadır. Tarihçede 2014 Endonezya 
kapasite artışı, 2015 Kratos ticari ürün haline gelmesi, 2018 Fabric Development Inc ve 
Textile Products Inc şirket satın alımları, aynı yıl Advanced Honeycomb satın alımı, 2019 
Axiom Materials satın alımı gerçekleşmiştir. Sizce öz sermaye, yatırımlar vb. ile piyasa 
fiyatının seyri arasında bir dengesizlik yukarıdaki veriler ışığında var mıdır? Pandemi 
döneminde sayın Sabancı’nın amiral gemisi ilan ettiği Kordsa su mu almaktadır? Amiral 
gemisine zorunlu olarak yer veren SAS fon dışında, Ak Portföy yönetiminin portföy açıklayan 
“büyüme/ihracatçı” vb sıfatlar dahil fonların değer verip portföylerinde yer vermemesi fon 
yöneticilerinin beceriksizliği mi yoksa şirket yönetimine, vizyonuna, geleceğine olan 
güvensizliklerinin bir sonucu mudur?   

 
Kordsa’nın hisse değer performansında 1999-2020 yılları arasına baktığımızda ortalama 328 milyon 
Amerikan doları piyasa değeri bulunmaktadır, Covid-19 sonrası dönemde artan yatırımların yarattığı 
değerle birlikte 2021-2024 yılları arasında Kordsa’nın ortalama piyasa değeri 600 milyon Amerikan Doları 
olmuştur. Aşağıda bu hesaplamalara ilişkin grafikleri bulabilirsiniz. 
 

 
 
2024 yılında lastik güçlendirme sektöründeki toparlanma ve kompozit teknolojilerindeki büyüme ile 
birlikte finansal performansta yaşanabilecek iyileşmenin hisse performansına da yansıyacağını ve güçlü 
hisse senedi performansımızın 2024 yılı ve sonrasında da sürdürülmesini hedefliyoruz, bu kapsamda hem 
operasyonel hem de finansal olarak tüm çabamızı göstereceğiz. 
  

5. FACC AG ile epoksi bazlı ürünlerin tedariği ile ilgili işbirliği, Ravago Petrokimya ile güçbirliği 
hakkında detaylı bilgi verir misiniz ve ciroya yüzdesel katkının ne oranda artmasını 
öngörülüyor? 

 
18 Aralık 2023 tarihinde KAP üzerinden yatırımcılarımızla paylaştığımız haliyle, Şirketimiz uçakların kabin 
içi aksamlarında kullanılmak üzere üretilecek epoksi bazlı ürünlerin, küresel havacılık endüstrisinin lider 
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oyuncularından FACC AG şirketine tedarik edilmesine ilişkin olarak ticari işbirliği anlaşması imzalamıştır. 
Sözleşme kapsamında ürünler, kabin içi aksamlarda, fenonik bazlı uçucu kimyasallardan epoksi bazlı 
kimysalları geçişin öncülüğünü yaparak hammadde üretiminden nihai ürün geliştirilmesine kadar geçen 
süreçte zararlı kimyasalların ortaya çıkmasını önlemekte ve çalışan sağlığına önemli katkılar sunmaktadır. 
Diğer yandan, havacılık endüstrisinin en önemli ve zorlu kriterlerinden biri olan yanmazlık konusunda 
yüksek performans göstermekte ve uçaklarda meydana gelebilecek olası yangın ve ateşli kazalarda yolcu 
güvenliğini üst düzeyde sağlamaktadır. Sözleşme kapsamında tedarik edilecek ürünlerin toplam değeri 
ilerleyen süreçlerde belirlenecektir. Siparişlerin toplam parasal değerinin, finansal tabloları önemli 
derecede etkileyecek ölçüde gerçekleşmesi durumunda yatırımcılarımız KAP üzerinden bilgilendirilecektir. 
 
Ravago Petrokimya ile imzalanan Niyet Mektubu kapsamında iki şirket mühendislik plastiklerinin ara ürünü 
olan kompaund ürünlerinin geliştirilmesi, üretimi ve satışı konusunda işbirliğinde bulunmayı 
hedeflemektedir. Kordsa tarafından Ravago Petrokimya’ya tedarik edilecek PA66 polimer çiplerinin 
kullanılmasıyla farklı müşteri projeleri için birlikte kompaund ürünleri geliştirilmesi ve onaylanan ürünlerin 
Ravago Petrokimya tesislerinde üretilmesi konusunda ortak hareket edecektir. Ravago ile geliştirilecek 
olan ürünlerin toplam parasal değerinin, finansal tabloları önemli derecede etkileyecek ölçüde 
gerçekleşmesi durumunda yatırımcılarımız KAP üzerinden bilgilendirilecektir.  
 

6. Toledo Solar’ın yaptığı işin niteliğinden ziyade ilgili girişimin büyümesi mi beklenmektedir? 
Aksi bir durumda ince film, güneş panelleri vb ile ilgili alternatif çalışmalar mevcut mudur? 

 
Toledo Solar ile imzalanan stratejik işbirliği anlaşması kapsamında, Türkiye ve Orta Avrupa’dan başlayarak 
Avrupa Kıtası ve Orta Asya’da Toledo Solar teknolojisinin işletilmesi konusunda öncelikli hak sahibi 
olmuştur. Toledo Solar’ın mevcut durumda ürün geliştirme süreçleri devam etmekte olup, Toledo Solar’ın 
ürünlerinin sektörde yer alması, Amerika piyasasında büyüme gösterdikten sonra Avrupa veya Orta 
Asya’da büyüme kararı alması durumunda Avrupa ve Orta Asya’da Toledo Solar teknolojisi ile üretim 
yapma, satış ve benzeri ticari konularda Kordsa öncelikli hak sahibi olarak karar alacaktır. Yukarıda da 
belirtildiği üzere ürün geliştirmeleri devam etmekte olup, bu sürecin Ar-Ge süreci olduğunu, finansal 
performansının etkisinin, sürecin sonucunda ticari bir ürün elde edilmesine bağlı olduğunu önemle 
belirtmek isteriz. Günümüzde ise Toledo ile Avrupa ve Orta Asya yatırımları konusunda bir karar 
bulunmamaktadır. 
 
Kordsa’da araştırma geliştirme çalışmaları enerji sektörü olmak üzere birçok sektör özelinde devam 
etmektedir, ancak araştırma-geliştirme çalışmaları neticesinde henüz ticarileşme aşamasına geçilmemiştir. 
2008 yılında kurulan İzmit Ar-Ge merkezimiz ile 2016 yılında kurulan Kompozit Teknolojileri Mükemmeliyet 
Merkezi’mizdeki (“KTMM”) Ar-Ge merkezimizle yeni ürün çalışmalarımız devam etmektedir. Yapılan 
çalışmalar neticesinde inşaat güçlendirme markamız Kratos, KTMM’de üretilen kompozit malzemeler ve 
reçine formülleri ortaya çıkmaktadır. Gelecek dönemde de Ar-Ge merkezimizden elde ettiğimiz yeni 
ürünlerin önemli finansal etkileri olması durumunda KAP üzerinden yatırımcılarımızla paylaşılacaktır. 
 

7. 2023 yılı değerlendirme bülteninde değinilen ve mali tablolarda olumsuz etkisi görülen lastik 
güçlendirme tarafında etkinin olumluya dönmesini ne zaman öngörüyorsunuz? 

 
Yukarıdaki sorulara verilen cevaplarda da belirttiğimiz üzere 2023 yılında lastik güçlendirme pazarı 2022 
yılına göre Çin hariç pazarlarda %9’a varan daralma göstermiştir. Faaliyette bulunduğumuz Avrupa ve 
Kuzey Amerika pazarlarında daralma 2023 yılının ilk yarıyılında %15’e yakın gerçekleşmiştir. 2024 yılında 
ise sektörün 2023 yılına göre %2 büyümesi beklenmekle birlikte büyümenin 2024 yılının ikinci yarısında 
olacağı beklenmektedir.  
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8. THY, Rolls Royce ve Airbus üçlüsünün 28 Nisan’da İstanbul’da yapacağı 20 milyar dolarlık 
anlaşmada üretilecek uçaklara katkı sunacak 30 Türk firmasının içinde şirketimizle dolaylı ya 
da direkt olarak iletişim kurulmuş mudur? 

 
Kordsa olarak kompozit ürünlerimizi Boeing ve Airbus firmalarına tedarik süreçlerimiz devam etmektedir. 
Sorunuzda bahsedilen projede de Kordsa olarak yer almayı planlıyoruz ancak projenin finansal değeri ile 
ilgili olarak (Kordsa’nın tedarik edeceği ürünler ya da toplam parasal değer) henüz bir gelişme 
bulunmamaktadır, ilerleyen süreçte konu ile ilgili gelişmeler oldukça KAP üzerinden yatırımcılarımızı 
bilgilendireceğiz. 
 

9. Şirketin 2023 yılı mali tablolarında birçok paydaşınızı rahatsız eden iki konuyu dile getirmek 
istiyorum. İlk konu, şirketin yapmış olduğu bağış ve yardımlar miktarı yaklaşık 90 milyon TL. 
Finansal tablonun durumu ortada iken, net kar üretmekte zorluk çeken şirketin, açıklamış 
olduğu net kar rakamına bakıldığında, yapmış olduğu yardım ve bağışların gözden 
geçirilmesinin bir zorunluluk olduğunu ifade etmek isterim. Diğer çok daha önemli bir konu 
ise; 2022 yılında brüt kar rakamının %25 civarı genel yönetim giderlerine giderken 2023 
yılında brüt kar rakamının %40’ı gibi çok yüksek bir oranı yine genel yönetim giderine 
gitmiştir. Geçen yıldan bu zamana hiçbir kalemde %60 gibi bir olumlu yönde artış görmeyen 
yatırımcınız olarak, ilgili giderin kontrol altına alınması hususunda yönetimimize uyarıda 
bulunup, gerekli hassasiyetin aciliyetle gösterilmesini istiyorum 

 
Kordsa’nın 2023 yılına ait bağış ve yardımlarının detayını aşağıda bulabilirsiniz: 
 

İSİM TUTAR (TL) 

Sabancı Üniversitesi 83.499.813,00 

Deprem Bağışı 3.985.547,62 

İzmit Belediye Gençlik Spor Kulübü 200.000,00 

Beşiktaş Sakıp Sabancı Anadolu Lisesi 99.944,71 

Darüşşafaka Cemiyeti 60.000,00 

Habitat Derneği 1.205.835,00 

İstanbul Sanayi Odası 11.750,00 

İTÜ Strateji Geliştirme Daire Başkanlığı 55.000,00 

İZBURS İzmit Burs Derneği 60.590,00 

KIVILCIM ETİKET BARKOD VE BİL. İTH. İHR. SAN. TİC. LTD. ŞTİ. 23.052,01 

Sabancı Üniversitesi 153.614,00 

TEV - Türk Eğitim Vakfı 6.768,00 

TOPLAM 89.361.914,34 

  
Bilindiği üzere, Şirket ana sözleşmemizin 41.maddesi uyarınca, Şirket her yıl vergi öncesi karıın yüzde beşi 
tutarında bir meblağı, vergi matrahından düşülmek kaydıyla, Sabancı Üniversitesi’ne bağış olarak 
ödemektedir. Şirket olarak başta Ar-Ge çalışmaları olmak üzere ürün geliştirme, formül geliştirme gibi 
konularda önemli işbirlikteliklerimizin olduğu ve sektörde önemli bir yeri olan Ar-Ge merkezimizin önemli 
bir iş ortağı olan Sabancı Üniversitesi’ne gerçekleştirilen bu bağışın aynı zamanda eğitimi destekmek adına 
önemsiyoruz. Ekonomik koşulları da göz önünde bulundurarak, Şirket ana sözleşmemizin 41.maddesi 
uyarınca temettü dağıtımı alınmayan hesap dönemlerinde bağış ödemesi de gerçekleştirilmemektedir. Bu 
kapsamda, yıl içerisinde Sabancı Üniversitesi’ne toplam 83.499.813 TL bağış yapılmıştır.  
 
Esas Sözleşme gereği Sabancı Üniversitesi’ne gerçekleştirilen bağışlar haricindeki bağış tutarı 5.862.101,3 
TL’dir. Bu rakamın ise büyük çoğunluğu 6 Şubat 2023 Kahramanmaraş depremi kaynaklı oluşan ekonomik 
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ve sosyal hasarın giderilmesine yönelik yapılan yardımları içermektedir (Deprem Bağışı + Habitat Derneği 
: 5.191.382,62 TL – ana sözleşme haricindeki toplam bağış tutarının %89’u).  
 
27 Mart 2023 tarihinde yapılan 2022 yılı Olağan Genel Kurul’umuzda alınan karar doğrultusunda 2022 yılı 
karından 57 milyon TL kar payı dağıtılma kararı alınmıştır. Bu kararla birlikte 2022 yılı vergi öncesi karının 
%5’i tutarında bir meblağ da Sabancı Üniversitesi’ne bağış olarak ödenmiştir, yukarıdaki tabloda görülen 
tutar 2022 yılı vergi öncesi karından ana sözleşme çerçevesinde hesaplanan miktardır.  
 
Diğer yandan, 19 Nisan 2024 tarihinde gerçekleştirilen 2023 yılı Olağan Genel Kurul’unda 2023 yılı net 
karından kar payı dağıtılma kararı alınmamıştır, dolayısıyla 2023 yılının vergi öncesi karından da Şirketin 
Ana Sözleşmesi’nin 41.maddesi doğrultusunda Sabancı Üniversitesi’ne 2024 yılında bağış ödemesi 
yapılmayacaktır. Aynı şekilde, 2024 yılında yapılabilecek bağış tutarı Olağan Genel Kurul’da alınan karar 
doğrultusunda belirlenen üst limit olan 10 milyon TL ile sınırlı olacaktır. 
 
Kordsa olarak 13 üretim tesisimizle birlikte 5 kıtada 7 ülkede faaliyetlerimizi sürdürmekte olup, bu 
şirketlerimizdeki para birimleri Türk Lirası, Amerikan Doları, Endonezya Rupisi, Avro, Tayland Bahtı ve 
Brezilya Realidir. Şirketimizin fonksiyonel para birimi Amerikan Doları olup, bu kapsamda USD bazlı faaliyet 
giderlerimizi aşağıda bulabilirsiniz: 
 

     

Faaliyet Giderleri 2022 2023 

Araştırma Geliştirme Giderleri 4,303,071 5,511,234 

Satış Pazarlama Giderleri 14,165,310 19,965,455 

Navlun - Dağıtım Giderleri 39,135,803 21,394,048 

Genel Yönetim Giderleri 56,195,625 60,599,028 

Faaliyet Giderleri 113,799,809 107,469,765 

Faaliyet Giderleri - Navlun/Dağıtım Giderleri Hariç 74,664,006 86,075,717 

 
Yukarıdaki tabloda da görüleceği üzere navlun/dağıtım giderleri haricindeki toplam faaliyet giderimiz 2022 
yılında 74,7 milyon Amerikan Doları iken 2023 yılında 11,4 milyon Amerikan Doları artış ile 86,1 milyon 
Amerikan Dolarına ulaşmıştır, bu artışın sebeplerini aşağıda bulabilirsiniz; 
 

- Microtex şirket alımından kaynaklı oluşan şerefiye ve diğer maddi olmayan duran varlıkların 
amortismanında oluşan artış, 

- Microtex satın alımı 5 Ağustos 2022 tarihinde tamamlanmış olup, şirket finansallarına etkisi 2022 
yılı için 4 ay, 2023 yılı için ise 12 aydır, dolayısıyla Microtex’in 2023 yılı finansallarına 12 ay etki 
etmesinden kaynaklı etki, 

- Türkiye başta olmak üzere faaliyet gösterdiğimiz ülkelerdeki enflasyon oranları ile Türkiye’deki 
enflasyon ile USDTRY kuru arasındaki farklılıktan kaynaklanmaktadır. 

 

Faaliyet giderleri navlun maliyetleri hariç genel olarak sabit maliyetlerden oluşmaktadır, dolayısıyla satış 

fiyatlarındaki düşüşler ya da hammadde maliyetlerindeki artışlar brüt karı direkt olarak etkilerken, bu 

gelişmelerin faaliyet giderlerine etkisi sınırlı düzeyde kalmaktadır. Kordsa olarak 2023 yılı için maliyet 

iyileştirme projeleri kapsamında başlatılan projeler, 2024 yılında da devam etmekte, proje bazında 

değerlendirmeler yürütülmektedir. Buna ek olarak personel yönetiminde etkin yönetim prensibi ile sektör 

ve pazar gelişmeleri doğrultusunda 2023 yılında anahtar roller haricinde ilave personel alımı 

gerçekleştirilmemiştir. 2024 yılında da etkin maliyet yönetimi projelerimiz devam edecektir. 

10. 1/3/2024 tarihinde Ekonomim.com isimli internet sitesine verilen röportajda konuşan 
Sabancı Holding Sanayi Grup Başkanı Sayın Cevdet Alemdar, Kordsa için “son 4 senede 450 
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milyon dolar yatırım yapıldığını ve satınalma tarafında bu elin daha büyüğünün geleceğini” 
söyleyerek “bizi izlemeye devam edin” diye beyanat vermiştir. Yatırım yapılması düşünülen 
sektör belli midir? Dün kapanış itibariyle 567 milyon Amerikan dolar ile borsada işlem gören 
Kordsa şirketinizin adil değerde fiyatlandığını düşünüyor musunuz? Eğer şirketin piyasa 
değerinin ucuz olduğu düşünülüyorsa ve Kordsa, Cevdet Bey’in dediği gibi bir büyüme içine 
girecek, net kar üretecek, temettü dağıtacaksa, 1,5 yıldır dolar ve enflasyon karşısında mum 
gibi eriyen yatırımcılarımızın bir talebi olarak Kordsa şirket paylarının Sabancı Holding’in 
yapacağı ilk yönetim kurulu toplantısında hisse geri alım konusunun gündeme alınıp 
değerlendirilmesini rica eder, böylesine bir büyüme fırsatı barındıran bir şirketten Sabancı 
Holding’in daha fazla istifade etme fırsatını kaçırmamasını tavsiye ederim. 

 
2022 yılında satın alımını tamamladığımız Microtex’in İtalya Pistoia’daki Genel Merkezi’nde Sabancı 
Holding Sanayi Grup Başkanı Cevdet Alemdar’ın basına verdiği röportajda verilen 450 milyon Amerikan 
doları yatırım rakamı, Sabancı Holding Sanayi Grubu’nun 2020 yılından itibaren gerçekleştirdiği organik ve 
inorganik yatırımları ifade etmektedir. Sayın Ahmed Cevdet Alemdar bu açıklamayı Sabancı Holding Sanayi 
Grup Başkanı sıfatıyla gerçekleştirmiştir.  2020-2023 yılları arasında Kordsa’nın Microtex satınalımı dahil 
organik ve inorganik yatırım tutarı 206 milyon Amerikan doları tutarındadır. Gelecek dönemde ise ileri 
malzeme şirketi misyonu ile birlikte yatırım alanları olarak kompozit ve sürdürülebilir kimyasallar ön plana 
çıkmaktadır. 
 
Yukarıdaki piyasa değeri tablosunda da belirttiğimiz üzere 1999-2020 yılları arasında ortalama şirket 
değerimiz, 2021-2024 yılları arasında, Covid-19 sonrası yatırımların olumlu etkisi ile birlikte %83 artarak 
600 milyon Amerikan Dolarına ulaşmıştır. 2024 yılında lastik güçlendirme sektöründeki toparlanma ve 
kompozit teknolojilerindeki büyüme ile birlikte finansal performansta yaşanabilecek iyileşmenin hisse 
performansına da yansıyacağını ve güçlü hisse senedi performansımızın 2024 yılı ve sonrasında da 
sürdürülmesini hedefliyoruz, bu kapsamda hem operasyonel hem de finansal olarak tüm çabamızı 
göstereceğiz. 
 
Şu an için hisse geri alımına ilişkin alınmış bir Yönetim Kurulu Kararımız bulunmamaktadır. Önümüzdeki 
süreçte bir karar alınması durumunda KAP üzerinden yatırımcılarımız bilgilendirilecektir. 
 
 

11. Compound kimyasalları ile ilgili yatırım konusunda bilgi verir misiniz? Ar-Ge’ye yönelik 
doktoralı çalışan sayısı nedir? Patentlerden elde edilen gelir nedir? Tesla, SpaceX ve Nasa’ya 
yönelik satışlar konusunda bilgi verir misiniz? Yerli otomobil TOGG ile yapılan çalışmalar 
nedir? Yerli savunma sanayi şirketlerimize kompozit tedarik çalışmaları ve yerli milli motor 
TEI kapsamında yapılan tedarik çalışmaları ne durumdadır? 

 
Kompaund ürünleri kullanılarak geliştirilen mühendislik plastikleri dünyada otomotiv, havacılık ve uzay 
sanayi, elektrik ve elektronik, beyaz eşya, günlük ev eşyaları, ambalaj gibi farklı alanlarda kullanılmaktadır. 
Yeniden dönüştürülmüş ve yeniden işlenmiş polyamid ürünlerden, biobazlı ve farklı polimer ürünler başta 
olmak üzere çeşitli kompaund ürünlerinin Ar-Ge ve üretim faaliyetlerine İzmit tesislerimizde devam 
edilmektedir. Bu kapsamda da kompaund üretimlerimizi gerçekleştireceğimiz ürün hattımız 2024 yılında 
devreye alınacaktır. Organik büyüme haricinde yukarıda belirttiğimiz üzere 2001 yılından günümüze 
ülkemizde üretim faaliyetlerini sürdüren Belçika merkezli Ravago ile işbirliği anlaşması imzalanmış ve 
sözleşme kapsamında 2024 yılının ikinci yarısında Ar-Ge çalışmalarının başlaması planlanmaktadır. 
 
Şirketimizdeki beyaz yaka çalışanlarımızdan 12 adedi doktoralı Ar-ge personelidir. Patentlerimiz üretim 
aşamalarında kullanılmakta olup, ayrıca bir patent geliri bulunmamaktadır. Diğer sorularınızdaki konular 
marka kapsamındaki ticari işbirlikteliklerini kapsadığı ve ticari sır niteliğinde olması nedeniyle kamuoyu ile 
detay paylaşılamamaktadır. 


